
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat til bestyrelsesmøde 

Onsdag d. 11.8.21. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 
 

Tilstede: Heidi, Ninett og Stine 
 

• Godkendelse af dagsorden 
 

• Punkter fra Driftskontoret 
 

 Aktivitetslisten: 
 

• Helhedsplan 
Intet nyt 

 
• Videoovervågning af vaskeriet 

Intet nyt 

 
• Flisebelægning 

Intet nyt 
 

• Fælleshusets loftsbelysning 
Intet nyt 

 
• Parkering 

Intet nyt 
 

• El ladestationer 
Intet nyt 

 
• Prøvestrækning på IGF fugesand ved Granskoven 1 – 25 

Intet nyt 

 
• SF-sten omlægges på ved Y-sti Granskoven 25 og Egeskoven 158 

Intet nyt 
 

• Punkter til Driftskontoret 
 

 
• Fælleshusets loftsbelysning 

Vi vil forsat gerne have et møde med AA-El service og Nichlas for 
mulige lamper til fælleshuset. Vi vil gerne se forskellige typer og 

vide, hvad de kan. Vi vil gerne have mødet efter afdelingsmødet 
 



• P-vagt 

Vi arbejder på at få et møde med Thomas fra Cityparkering inden 
afdelingsmødet. 

 
• Ny parkeringsplads 

Vi har fået tilbud andet tilbud fra NCC. Det vil blive fremlagt på 
afdelingsmødet. 

 

• El ladestationer 
Punktet rykket til næste møde med afdelingskonsulent og 

afdelingsmødet 
 

• Prøvestrækning på IGF fugesand ved Granskoven 1 – 25 
Slet punktet 

 
• SF-sten omlægges på ved Y-sti Granskoven 25 og Egeskoven 158 

I april står der, at arbejdet igangsættes når vejret tillader det. 
Hvad skal der til, for at vejret tillader det? Sne og slud? ;) 

 
 

• Opfølgning af sager 
 

• Parkeringspladser 

Se ovenstående 
 

• Fælleshus 
Intet nyt 

 
• Vedligeholdelsesreglement 

Haverundgangens sedlen vil vi gerne have ændret i, så det bliver 
mere overskueligt for beboerne. 

Vi vil gerne drøfte det med Katrine på næste bestyrelsesmøde. 
 

Vi forstår ikke, at de ting gårdmændene lægger mærke til i forhold 
til vores vedligeholdelsesreglement, som ikke er i orden eller 

ulovligt, ikke bliver meldt ind til driften. 
 

Vi hører fra beboerne, at de klager over fx løse katte eller to hunde 

i lejemål, men der sker ikke noget. Hvorfor siger i, at der skal 
klages over det og der bliver fulgt op på det, når vi hører fra 

beboerne, at der ikke sker noget. Er det rigtigt? 
 

Vi er af den overbevisning, at de regler der er godkendt på et 
afdelingsmøde, skal overholdes. Vi tænker der må gøres noget 

anderledes, for det der er gjort indtil videre, virker tilsyneladende 
ikke.  

 
 

 
 



• Nyt fra formanden 

 
• Intet nyt 

 
• Økonomistatus 

 
• Evt. 


